
Zápis 

ze 4. veřejného zasedání Obecního zastupitelstva obce Bradlecká Lhota 

 konaného dne 20.4.2023 

 

 

Přítomno: 7 zastupitelů, 32 občanů. 

 

1. Zahájení – P. Blažek. 

 

2. Zapisovatelka: I. Tomšová, návrhová komise: S. Tahalová, ověřovatelé zápisu: M. Eder, 

P. Novák. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

3. Zasedání bylo svoláno z důvodu znovu projednání návrhu paní Bartoníčkové na změnu 

Územního plánu, které bylo odsouhlaseno na minulém zasedání obecního zastupitelstva 

23. 3. 2023. Na základě tohoto schválení vznikla Petice občanů Bradlecké Lhoty (petiční 

výbor: Jan Němec, Ing. Zuzana Fišerová), ve které občané vyjádřili svůj nesouhlas 

s návrhem změny paní Bartoníčkové a žádali revokaci usnesení v tomto bodu. Petice 

obsahovala 92 podpisů. Jednání se zúčastnil otec navrhovatelky, pan Vagenknecht (paní  

Bartoníčková se nemohla jednání zúčastnit), informoval o záměru a nabídl zodpovědět 

veškeré dotazy. V diskusi byla vysvětlena situace, která vedla zastupitele na minulém 

zasedání ke schválení návrhu paní Bartoníčkové  (Simona Tahalová), dále se diskutovalo 

(Jan Němec, Zuzana Fišerová, paní Krotilová, Pavel Novák) o možných následcích pro 

okolí v případě skladování a zpracování stavebního a demoličního odpadu (prašnost, 

hlučnost, vliv na spodní vody). 

Na základě žádosti občanů a vytvořené Petice zastupitelé rozhodli o revokaci (odvolání 

souhlasu) bodu č. 3 z Usnesení 23.3.2023. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0.  

 

4. Zároveň bylo schváleno, že na základě návrhu paní Bartoníčkové nebude pořizována 

změna ÚP, nebude tedy její návrh zařazen do zpracování Změny ÚP.  Hlasování: pro 7, 

proti 0, zdrželi se 0. 

 

5. Různé: 

- vyšel Bradlecký list, bude vycházet měsíčně, aktuální informace z dění obce. Námět 

paní Krotilové – pokud bude možné, dávat Bradlecký list v pdf dokumentu i na 

webové stránky obce, 

- p. Vagenknecht pozval na Dny lidové architektury v Dolením mlýně (u Bartoníčků) 

v termínu 22. – 23.7.2023, 

- dotaz H. Morávkové na využití střelnice – S. Tahalová vysvětlila, že zatím nejsou 

žádné nové informace o nových záměrech majitele, pokusí se je zjistit a informovat 

občany. 

 

6. Bylo schváleno Usnesení z dnešního zasedání Obecního zastupitelstva. Hlasování: pro 7, 

proti 0, zdrželi se 0. 

 

 

 

 

Zapsala:     Ověřovatelé zápisu:  


